
Ik wist niet wat ik hoorde dat de Minister voornemens is om hazen  in bepaalde provincies niet meer 
te bejagen. Ik durf bijna te zeggen dat iedere jager zijn veld meerdere malen per jaar telt en bekijkt. 
Ik doe zelf al jaren mee aan faunatellingen  ( WBE Kromme Rijn) en geef daarbij ook de afschot 
gegevens ieder jaar door. Ik durf ook oprecht te zeggen dat het besluit wat nu genomen is niet door 
kundige mensen is uitgevoerd voor kunde en kennis moet je bij de Wbe's en de jagers zelf zijn. Maar 
niet zomaar iets roepen en doen. Wat er nu gebeurd  is alles behalve je eigen voorbereiden en 
verdiepen in materie en je oren laten hangen naar bepaalde instanties met andere intenties ten 
gunste van het soort.


